
Verksamhetsberättelse för 
Föreningen Borgholms Filmfestival 2019 

Under föreningens 4:e verksamhetsår har vi hållit 3 protokollförda styrelsemöten 

samt årsmöte den 23/1. Till styrelse valdes då Kjell Gerdin till ordförande, Christina 

Rundle till kassör, Marianne Brandén Andersson till sekreterare och Anne Gerdin 

och Kristina Ekholm till styrelseledamöter. 

Föreningen har under året genomfört 9 filmvisningar Ur farbror Einars filmarkiv på 

Borgholms Bio: En man steg av tåget i samband med årsmötet och därefter Harmonica - 

en hämnare, Kedjan, Änglar finns dom? under våren och Härifrån till evigheten, 

Cykeltjuven, Diktatorn, I nattens hetta, Livet är underbart under hösten. Samtliga filmer 

visades med beviljat tillstånd/licens från Swedish Film. 

För marknadsföring tryckte vi upp en folder i 1.000 exemplar och en affisch i 25 

exemplar till en kostnad av 2.535:-. Totalt har vi 108 medlemmar (104 betalande + 6 

frikort), vilket var mer än budgeterat. 

Det har under året inte krävts några investeringar i teknik, endast inköp av DVD för 

en summa av 1.368:-, vilket framgår av inventarieförteckningen. Årets resultat för 

föreningen blev en vinst på 12.870:- som föreslås flyttas över till nästa verksamhetsår. 

Hyran för Borgholms Bio har varit oförändrad 1.200:- per filmvisning och ska så 

förbli även för år 2020. 
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